
 

 

 

 

VIKEN IDRETTSKRETS 

Adresse  

Viken idrettskrets 

Strømsveien 80 

2010 Strømmen 

e-post viken@idrettsforbundet.no 

 

 

 

Viken idrettskrets  

 

Protokoll styremøte 33/20-22 

 
Dato:    18.01.2022 

Sted:    Teams 

 

Til stede:    

 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud (leder) kun delvis med, Ingunn Hensel (2. nestleder) kun 

delvis med, Anita Hokholt Engh, Emilie Karlsen, Lise Christoffersen, 

Erik Unaas, André Hansen (ansattes representant), Andreas Haugen, Pål 

Thomassen, Kjetil Bakke, Jon Syversen og Samir Tawfiq  

 

Varamedlemmer:  Atle Magne Strandos, Hilde Stokke, Arild Kristensen  

 

Fravær:   Turid Williksen (1. nestleder) 

 

Adm:   Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), Johan 

Conradson og Øyvind Thorsen 

 

 

Habilitet: Lise Christoffersen og Pål Thomassen meldte seg inhabile i sak 209/20-22, ellers 

ingen. 

 

Representasjonsoppdrag: 

Roar Bogerud: 

15.11, ledeforum særidretter i Viken 

16.11, møte med fotballforbundet om kunstgress-saken 

17.11, åpen time, tilbakemelding fra idrettsstyremøte 16.11 

19.-20.11, Drammen kommune seminar "sammen om barna" 

25.11, møte med sykkelforbundet om Velodrom og realfagsungdomsskole i Asker 

02.12, møte idrettskretsledere 

07.12, Lederforum NIF 

13.12, møte med NIF om finansieringsmodell for digitale tjenester 

14.12, styremøte Viken IK 

05.01, info.møte om Korona 

13.01, møte om Velodrom og realfagsungdomsskole i Asker 

17.01, møte med statssekretær KUD sammen sykkelforbundet og Asker kommune og Asker 

idrettsråd 

 

Hilde Stokke: 

17/11 – 19/11 Move-konferanse m/ISCA i Brussel (Folkehelse) 
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24/11  Folkehelseutvalget planlegge folkehelsekonferasnse 

30/11 Anleggsutvalget VIK 

20/12 Folkehelseutvalget planlegge folkehelsekonferansen 

2022: 

4/1 Folkehelseutvalget planlegge folkehelsekonferansen 

11/1 Planlegge folkehelsekonferansen 

13/1 Fredrikstad kommune planlegger frivillighetsåret 2022. Repr. VIK 

m/Folkehelsekonferansen 

17/1 Møte Fredrikstad kommune, Global Aktive City i forb. m/folkehelsekonferansen 

17/1 Møte tildelingsutvalget VIK 

18/1 Planlegge folkehelsekonferansen 

18/1 Utvalgsledere VIK møte 

 

 

 

207/20-22 Infosaker 

• Medarbeiderundersøkelsen: Kort orientering om svært gode resultater, også sett opp 

mot resten av NIF. Administrasjonen har personalsamling 27. januar hvor bl.a. 

gjennomgang av medarbeiderundersøkelsen står på programmet.  

• Politisk kvarter v/Johan Conradson:  

o Strømsaken: VIK har jobbet med saken siden oktober 2021, opp mot NRK, 

fylkeskommunen, NIF, div lokalpresse i Viken, spørreundersøkelse til 

idrettslagene, brev til alle Vikens stortingsrepresentanter. Fått positive 

tilbakemeldinger fra både Ap, H og kulturministeren på brevet.  

o Temastrategi for frivillighet fra fylkeskommunen, har vært tidkrevende da hele 

dokumentet måtte omkalfatres, noe vi fikk støtte for av bl.a. Frivillighet Norge.   

• Tingseminaret v/Hilde Stokke: Ukentlige møter m/prosjektleder Marit Skretteberg og 

seminaret begynner å ta form. Sendt søknad på kr 125 000 til fylkeskommunen, i 

tillegg vil ev midler fra Sparebankstiftelsen. På spørsmålet om hvilke politikere vi bør 

invitere tok flere til ordet for alle Vikens stortingspolitikere. For øvrig anbefalte 

Stokke at vi melder oss inn i ICKA.  

• IT-finansiering: Roar Bogerud innledet om dialogen med NIF. Runar Sveen orienterte 

om våre tidligere uttalelser i saken, primært omhandlende ønske om nedskalering, at 

vi generelt sitter med for lite detaljer til å kunne uttale oss kvalifisert i en såpass 

kompleks sak og at ved betaling vil vi be om å få det fakturert framfor trukket av 

grunntilskuddet. Etter forslag fra Roar Bogerud ble det besluttet at han selv sammen 

med Kjetil Bakke, Pål Thomassen og Runar Sveen behandler nye henvendelser i IT-

kostnadssaken.  

 

Vedtak: Viken idrettskrets melder seg inn og betaler kontingent til ICKA. Roar Bogerud, 

Kjetil Bakke, Pål Thomassen og Runar Sveen behandler nye henvendelser i IT-

kostnadssaken. For øvrig tas sakene tas til etterretning 

 

Vedtaksaker 

 

208/20-22 Protokoll fra styremøtet 14.12.2021 

 

Vedtak: Protokoll fra styremøtet 14.12.2021 vedtas 
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209/20-22 Kostnader juridisk bistand 

Ingunn Hensel innledet om saken AUs innstilling på at Viken idrettskrets dekker kostandene 

Lise Christoffersen og Pål Thomassen har hatt til juridisk bistand. Forslaget fikk støtte fra 

resten av styret. Flere tok til ordet for at styret bør evaluere egen saksbehandling for å unngå å 

havne i lignende situasjoner.  

 

Vedtak: Lise Christoffersen og Pål Thomassen mottar kr 31 582 til dekning av utlegg til 

juridisk bistand i 2021.  

 

210/20-22 Kunstgress  

Pål Thomassen innledet til saken. Styret diskuterte i hvilken grad man skulle jobbe for 

endring av fylkeskommunens vedtak om å ikke prioritere kunstgressbaner mht. spillemidler. 

Det var enighet om å avvente NFFs møte om saken 9. februar, styret satt ned en gruppe 

bestående av Pål Thomassen, Hilde Stokke, Ingunn Hensel og Arild Kristensen for å 

utarbeide neste saksframlegg for styret.  

 

Vedtak: Styret tar anleggsutvalgets framlegg til etterretning og ber utvalget jobbe videre med 

saken. Styret utsetter vedtak i saken til etter NFFs møte 9. februar og det nedsettes en gruppe 

bestående av Pål Thomassen, Ingunn Hensel, Hilde Stokke og Arild Kristensen som jobber 

frem et forslag til vedtak i saken. 

 

 

211/20-22 Idretts- og aktivitetsglede 

 

Øyvind Thorsen innledet til saken og viste til tidligere presentasjon av tema på seminaret på 

Brennemoen. 

 

Vedtak: Viken idrettskrets sin visjon utvides til «idretts- og aktivitetsglede for alle i Viken». 

Utvidelsen legges frem som vedtakssak for kretstinget, som forslag til endring i 

langtidsplanen.  

 

212/20-22 VM i skiflyvning 12.-13. mars 

 

Skal styret delta som publikum? 

 

Vedtak: Styret ba om at administrasjonen legger info om pris og påmeldingsfrist inn i 

protokollen:  

Vanlig billett: lørdag 450, søndag 300 

Tribune billett: lørdag 750, søndag 500.  

 

213/20-22 Høring om oppløsning av Viken fylkeskommune 

 

Roar Bogerud presenterte saken og viste til teksten i saksframlegget. Informerte også om den 

muntlige høringen 19. januar. 

 

Vedtak: Framlagt høringstekst vedtas. 

 

214/20-22 Eventuelt 
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Roar Bogerud informerte fra kontakt med 1. nestleder Turid Williksen. Styret var enige om at 

Williksen ikke erstattes i arbeidsutvalget, men at AU innhenter det de trenger av ressurser ved 

behov.  

 

Neste styremøte 8. februar 2022 kl 17:00-20:00 på teams. 

Roar Bogerud, styreleder 

 

 

 


